<u>順利天主教中學</u> <u>學校通告 16 (2016-2017)</u> <u>冬季校服</u>

敬啟者:

為方便學生更換冬季校服,本校特約【豐昌順(沙田)有限公司】將於二零一六年十月七日(星期五)派員到本校地下ILC為學生訂製冬季校服。 貴子弟如欲訂製,須於當日帶備訂金 100元。中一學生將於當日下午學生會選舉投票時間度身,而中二或以上同學則需於放學後自行到地下ILC度身。領取冬季校服及冬季運動服日期為十一月四日。屆時請帶同訂貨單據及餘款回校。

現列冬季校服如下:

1. 男生冬季校服

附有校徽的長袖白恤衫、黑絨長褲、紅校呔、黑腰帶,附有校名之黑色校褸。

2. 女生冬季校服

長袖白恤衫、附有校徽的黑絨背心裙、紅校呔、紅腰帶,附有校名之黑色校褸。

冬季校服價目已列在訂貨表上。(中二至中六學生可到傳達處索取訂貨表)

供應商資料:

冬季校服: 【豐昌順(沙田)有限公司】

牛頭角振華路20號安基苑商場地下17號舖

電話: 26841380

家長亦可到任何公司購買本校校服,所有關於冬季校服的規則,請參閱家長手冊。

此致 貴家長

二零一六年十月日

二零一六年十月三日 		順利天主教	中學校長詹燕珠謹原	<u></u>
姓名:	班別:	()	
敬覆者: 本人已知悉上述通告之內容。				
此覆 順利天主教中學詹校長	家長或監護人		簽署	

Dear Parents,

<u>Circular No. 16</u> Winter School Uniform

Fung Cheong Shun (Shatin) Ltd, the school-authorised uniform suppliers, are taking students' measurements on 7 October 2016 (Friday). S1 students who wish to place an order for winter uniform should proceed to the ILC (G/F) during the vote casting period in the afternoon on Student Union Election Day and have the cash ready for deposit (winter uniform: \$100) by that time, while other students should do so after school. The winter school uniforms will be ready for collection on 4 November 2016 from 12:30p.m. to 5:00p.m.. Students concerned should produce the order note and pay the balance.

Winter uniform for boys

Long-sleeved white shirt with school badge, black trousers, school tie, black belt, black blazer with school name.

Winter uniform for girls

Long-sleeved white blouse, black jumper with school badge, school tie, red belt, black blazer with school name.

For the price of winter school uniform, please refer to the order form. (Students from S2-S6 can obtain the order form at the school entrance.)

The contact details of Winter Uniform:	the two suppliers are as J Fung Cheong Shun (Shop 17, G/F, On K 20 Chun Wah Road Ngau Tau Kok, Kwo	Shatin) Ltd. ay Court, Commercial Centre
	Telephone: 2684	41380
Parents may also purc	hase the school uniform f	rom other shops. Please refer to the parent handbook for details.
		Yours faithfully,
		Chim Yin Chu (Ms) Principal
	<u>Circ</u>	Reply Slip ular No .16 (2016 – 2017) Vinter School Uniform
Name:		Date:
Dear Ms Chim,		
Thank you for notifying	ng me of the ordering of	winter school uniform.
		Yours sincerely,
		Signature of Parent